
Denne saken har ligget lenge hos oss etter at den ble behandlet av landbruksmyndighetene.
De ba oss avvente videre behandling av saken da dere ville vurdere å påklage vedtaket.

Vi har ikke fått melding fra dem om at vedtaket er påklaget.

Dersom den ikke er det vil vi sende saken til høring hos fylkesmannen.
Ta kontakt så vi får avklart forholdene.

Med hilsen
Aud M. Røen 
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